
Државни  акциони  план  ће
дефинисати пут напријед
Високи  представник  и  специјални  представник  Европске  уније
Кристијан  Шварц-Шилинг  у  понедјељак  је  присуствовао
инаугуралној  сједници  новог  Представничког  дома  Парламента
БиХ, како би изразио своју подршку раду новог Парламента.

У марту 2006. године, бх. органи власти су усвојили Државни
акциони план како би испунили услове садржане у европском
партнерству. У овом акционом плану, дефинисан је програм рада
Парламента.

“Евроатлантски  програм  је  покретачка  снага  и  темељна
претпоставка за рад овог Парламента,” рекао је данас високи
представник / специјални представник ЕУ. “Дејтонски мировни
споразум понудио је оквир унутар којег администрација мора
дјеловати,  али  Парламент  мора  гледати  даље,  у  правцу
могућности за просперитет и сигурност који ће бити резултат
почетка новог поглавља у развоју БиХ. Циљ је створити услове
који  ће  омогућити  потписивање  Споразума  о  стабилизацији  и
придруживању што је прије могуће.”

Канцеларија  високог  представника  и  Канцеларија  специјалног
представника ЕУ спремни су да сарађују са новим члановима
парламента у реализацији законодавног програма који ће довести
ову  земљу  на  жељену  дестинацију,  односно  у  евро-атлантске
интеграције. Међутим, терет одговорности пада равномјерно на
рамена изабраних званичника који су данас положили заклетву.
“Због тога грађани Босне и Херцеговине с правом очекују од
политичких странака да веома брзо почну дјеловати и крену
напријед. Нема времена за губљење. Нова влада и новоизабрани
Представнички  дом  морају  брзо  почети  радити  и  почети
испуњавати обећања”, рекао је високи представник / специјални
представник ЕУ.

https://www.ohr.int/%d0%b4%d1%80%d0%b6%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8-%d0%b0%d0%ba%d1%86%d0%b8%d0%be%d0%bd%d0%b8-%d0%bf%d0%bb%d0%b0%d0%bd-%d1%9b%d0%b5-%d0%b4%d0%b5%d1%84%d0%b8%d0%bd%d0%b8%d1%81%d0%b0%d1%82%d0%b8-%d0%bf%d1%83/
https://www.ohr.int/%d0%b4%d1%80%d0%b6%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8-%d0%b0%d0%ba%d1%86%d0%b8%d0%be%d0%bd%d0%b8-%d0%bf%d0%bb%d0%b0%d0%bd-%d1%9b%d0%b5-%d0%b4%d0%b5%d1%84%d0%b8%d0%bd%d0%b8%d1%81%d0%b0%d1%82%d0%b8-%d0%bf%d1%83/


“Међутим,  прије  свега,  тежиште  треба  ставити  на  формирање
владе. С тим у вези морам изразити жаљење због чињенице да је
инаугурација  Представничког  дома  обиљежена  кашњењем,  колико
год  оно  кратко  било.  Брзо  формирање  Владе  БиХ  и  окретање
Представничког дома БиХ ка реформском програму морају бити
приоритети за ову земљу.”


